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Ministerstwo Infrastruktury

Szanowni Państwo,
zgodnie z prawem1 w załączeniu przekazuję petycję

dotyczącą „urzędowych stawek za badania techniczne pojazdów 
w Stacjach Kontroli Pojazdów.”

Do wiadomości:

1 na podstawie art. 6 ust. 2 ustawy o petycjach (Dz.U. z 2018 r. poz. 870 ze 
zm.)______________ ___________________________________________
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Panie Premierze Donaldzie Tusk

moja petycja dotyczy : urzędowych stawek za badania techniczne 

po jazdów w Stachach Kontroli Pojazdów.

Zwracam się do Pana , Panie Premierze o szybką interwencję w 

celu ochrony firm prowadzących Stacje Kontroli Pojazdów przed 

nieuchronnym ich bankructwem / a jest ich około 5 tys. /
Nasza branża zajmuje się badaniami technicznymi pojazdów 

samochodowych , podlegamy pod przepisy ustaw działalności 

regulowanej. Mamy obowiązek spełniać określone w ustawie Prawa Ruchu 

Drogowego odpowiednie warunki lokalowo -  sprzętowe i zatrudniać 

uprawnionych diagnostów . Mamy też obowiązek stosować urzędowy 

cennik za wykonywane badania techniczne . Szkopuł polega na tym iż 

obowiązujący cennik nie jest zmieniony od 20 lat /słownie : 

dwadzieścia lat obowiązuje ta sama cena / i wynosi 98 zł brutto za 

jeden pojazd osobowy. Przez te dwadzieścia lat nałożono na nas 

szereg dodatkowych czynności i wymogów w sprawie wyposażenia , 
podniesiono stawkę VAT z 22 do 23% , podniesiono krotność plac 

minimalnych , podniesiono wielokrotnie podatki od nieruchomości. W 

ostatnich latach gwoździem do trumny stały się szalejące ceny 

nośników energii, ogrzewania oraz wzrost płacy minimalnej jak 

również dotkliwa inflacja . Pomimo wielu protestów i wystosowanych 

pism do pisowskiego rządu , cały czas byliśmy ignorowani, odniosłem 

nawet wrażenie że ludzie sprawujący władzę przez ostatnie 8 lat chcą 

celowo nas zniszczyć , zniszczyć dorobki naszego życia. Obecnie koszty



utrzymania Stacji Kontroli Pojazdów przewyższają przychody z 

wykonywanych badań , pogłębiając deficyt budżetowy naszych firm . 

Osobiście jestem już wyczerpany psychicznie ciągłymi myślami co dalej 

robić -  likwidować firmę czy czekać na ruchy rządowe /nowo 

powołanego, pod Pana przywództwem rządu - w sprawie cennika - 

realnego cennika / .  Jestem szczęśliwy , że Wy - jako koalicjanci 

wygraliście te wybory -wielkie gratulacje - co napawa mnie optymizmem - 

na poważne potraktowanie naszego środowiska -  czas pokaże czy moje 

nadzieje nie spełzną na niczym .

Nadmienię tylko że odpowiedzi rządu pisowskiego , jakie do nas 

docierały -  nie zawierały żadnej logiki, arytmetyki, analiz czy symulacji 

ani rozsądnych argumentów - po prostu NIE bo NIE .

_Wzrost cen za badania wpłynie również korzystnie na budżet 
Skarbu Państwa . W Polsce jest zarejestrowanych około 20 milionów 

pojazdów tak więc każda opodatkowana złotówka daje dodatkowe 

wpływy do budżetu. Państwo nic nie traci a wręcz odwrotnie .
Tak więc bardzo proszę o opracowanie nowego realnego - na 

obecne czasy cennika i szybkie jego wdrożenie .
Liczę , że inaczej będziecie traktować przedsiębiorców i ludzi pracy 

aniżeli ostatnia ekipa, która doprowadziła do degradacji różnych 

środowisk.

Na tą chwilę która nastąpiła -  wczoraj tj. momentu wyboru Pana na 

Premiera -  czekałem z wielką niecierpliwością . Mam wielką nadzieję że 

uzdrowi Pan gospodarkę naszego kraju po pisowskim tsunami. 

Pozdrawiam serdecznie i życzę samych sukcesów
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